
Wspólne posiedzenie: 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych,  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

 

Protokół nr 16 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 11 czerwca2025 r. 
 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Publicznych (OiSP) oraz Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów (RGiF) Rady Miejskiej Dębna rozpoczęto 11 czerwca 2025 r.  

o godzinie 12:30, a zakończono o godzinie 14:53 tego samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń w Urzędzie Miejskim w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

Wspólnemu posiedzeniu komisji przewodniczył Radny Krzysztof Lenartowicz. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przywitał wszystkich obecnych na wspólnym posiedzeniu komisji.  

W posiedzeniu wzięli udział: 

Członkowie Komisji OiSP oraz RGiF Rady Miejskiej Dębna, 

Zastępca Burmistrza Pani Beata Biaduń-Broda,  

Sekretarz Gminy Pani Anna Witek,  

Skarbnik Gminy Pani Iwona Pludra, 

Przedstawiciele służb mundurowych (Komendant Komisariatu Policji w Dębnie, Straży Miejskiej, 

Z-ca Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu, oraz Komendant Gminny 

Ochotniczych Straży Pożarnych),  

Prezesi spółek gminnych,  

Dyrektorzy i kierownicy jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Przedstawiciele Klubów Sportowych, Stowarzyszeń, 

Kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego, 

mieszkańcy gminy. 

Przewodniczący Komisji poprosił o wpisanie się uczestników posiedzenia na listę obecności.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

We wspólnym posiedzeniu wzięło udział: 

9 radnych z Komisji Oświaty i Spraw Publicznych, co pozwalało na procedowanie posiedzenia.  

Obecni: 

1. Krzysiak Marcin  

2. Kulbicki Grzegorz  

3. Kulbicki Tomasz 

4. Lewandowski Łukasz 

5. Napieracz Mirosław  

6. Obielak Angelika  

7. Obielak Mateusz (nieobecny) 
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8. Pech Marcin  

9. Wachowiak Małgorzata  

10. Włodkowski-Moszej Leszek  

Radny Grzegorz Kulbicki spóźnił się 20 minut. (uspr.) 

Lista obecności członków Komisji OiSP stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

oraz 

9 członków z Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, co pozwalało na procedowanie 

posiedzenia.  

Obecni: 

1. Krzysiak Marcin  

2. Kulbicki Tomasz 

3. Lenartowicz Krzysztof  

4. Lewandowski Łukasz 

5. Mazurowski Jacek  

6. Mikołajczak Agata  

7. Napieracz Mirosław  

8. Obielak Mateusz (nieobecny) 

9. Wachowiak Małgorzata  

10. Włodkowski-Moszej Leszek  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno (Policja, Państwowa Straż 

Pożarna, Ochotnicza Straż Pożarna, Straż Miejska,). 

3. Sprawozdanie z działalności klubów sportowych – sport dzieci i młodzieży. Udzielane dotacje. 

4. Informacja o stanie finansowym Szpitala w Dębnie. 

5. Informacja o przygotowaniu placów zabaw do nowego sezonu. Przekazanie informacji o stanie 

technicznym, wykonanych przeglądach i potrzebach remontowych. 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025. 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2025-2035. 

8. Opinia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myśliborskiego na inwestycje w drogach powiatowych. 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXXVII/595/2023 Rady Miejskiej 

Dębna w sprawie wydzielenia w zasobie mieszkaniowym Gminy Dębno lokali przeznaczonych do 

wynajmowania na czas trwania stosunku pracy oraz ustalenia zasad i kryteriów ich wynajmowania. 

10. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych 

położonych w Gminie Dębno w trybie przetargowym. 

11. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Dębno. 

12. Sprawy różne: 

 a) dyskusja nad propozycją nazwy ronda położonego u zbiegu ulic Kostrzyńskiej, Słowackiego 

i Zachodniej. 

 b) inne sprawy różne. 

13. Zakończenie posiedzenia. 
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Uwag nie było. 

Porządek posiedzenia został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno (Policja, Straż Miejska, 

Ochotnicza Straż Pożarna, Państwowa Straż Pożarna). 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – informacje o stanie 

bezpieczeństwa publicznego Gminy Dębno są umieszczone w systemie eSesja. Informacja została 

przygotowana przez Policję w Dębnie, przez Państwową Straż Pożarną w Myśliborzu, 

Komendanta Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej oraz Straż Miejską. 

Na dzisiejsze posiedzenie zostali zaproszeni Komendanci służb mundurowych: 

Pan Dariusz Łoń - Komendant Komisariatu Policji w Dębnie, 

Pan Grzegorz Gonera - Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu, 

Pan Edward Skoczylas - Komendant Gminny Ochotniczej Straży Pożarnej Gminy Dębno, 

Pan Zbigniew Podziński - Komendant Straży Miejskiej w Dębnie, 

W imieniu Komendanta Powiatowego PSP w Myśliborzu jest Zastępca Komendanta Pan Mariusz 

Wolanicki.  

Zapytał, czy są pytania?  

Radny Marcin Krzysiak zapytał o handel niedozwolonymi środkami. Chodzą słuchy, że jest 

wzmożone działanie ze strony policji, czy to się potwierdza czy nie? 

  

Komendant Komisariatu Policji w Dębnie Dariusz Łoń poinformował - dużo na ten temat nie 

mogę się wypowiedzieć, ale na pewno ujawniamy dużo więcej środków w tej chwili jak wcześniej. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał, czy są pytania?  

Pytań nie było. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dębno została przyjęta przez komisję, 

stanowi załącznik nr 4, nr 5, nr 6 i nr 7 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Sprawozdanie z działalności klubów sportowych – sport dzieci i młodzieży. Udzielane 

dotacje. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – wydział OKiS przygotował 

materiał. Materiał został sporządzony na podstawie nadesłanych sprawozdań przez kluby sportowe 

oraz informacji własnych Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu oraz Wydziału Planowania  

i Rozwoju Urzędu Miejskiego w Dębnie. Informacja jest w materiałach w systemie eSesja.  

Zapytał, czy są pytania? Czy któryś z Prezesów chciałby zabrać głos? 

 

Prezes Stowarzyszenia Tenisa Stołowego w Dębnie Stanisław Dobropolski poinformował - 

chciałbym nadmienić jedną rzecz. Działamy od 2015 r. i w różnych sytuacjach dochodzimy nawet 

do drugiej ligi tenisa stołowego, także w tym przypadku działamy wtedy już na obszarze 

województwa też wielkopolskiego. Na dzień dzisiejszy działamy powiem szczerze swoimi takimi 

zawodnikami na poziomie trzeciej ligi i nie ukrywam, że jest tutaj potencjał w Dębnie, że można 

by o wiele więcej zrobić. Przyznam szczerze, że troszeczkę za mało działamy w tym kierunku, 

żeby to uaktywnić. Jest możliwość fajnych rzeczy do zrobienia w Dębnie, mamy ku temu fajną 

halę, stoły itd. Chciałbym ewentualnie prosić w imieniu naszych członków i stowarzyszenia, żeby 

nie omijać nas. Skupiamy tutaj takich ludzi wokół siebie od 5 lat do 85 lat i przyznam, że to fajna 
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sytuacja, gdy 85-letni zawodnik gra, dobrze uprawia sport, alzheimera nie ma, wszystko jest tak 

jak trzeba, do domu przychodzi opiekuje się drugą osobą niepełnosprawną. Myślę, że to jest sens, 

żeby ta dyscyplina się u nas rozwijała.  

 

Prezes UKS Dębno Paweł Baszczuk poinformował - korzystając z okazji chciałbym bardzo 

podziękować i okazać swoją wdzięczność za zaangażowanie gminy w rozwój naszego 

stowarzyszenia i wspieranie go od przeszło 10 lat. Mam nadzieję, że ten kurs pozostanie ten sam 

lub jeszcze lepszy do rozwoju, natomiast jeszcze do nawiązania Prezesa STS Dębno i to co mi na 

tą chwilę przyszło do głowy to, że jest dużo takich dotacji, gdzie gmina ma swoich pracowników, 

którzy pomagają. Kiedyś Pani Wiceburmistrz pomagała mi w takim projekcie, więc jakby ktoś też 

nam pomagał, upowszechnianie w różnych grupach wiekowych. Są takie pieniądze, są pomysły 

natomiast czasami brakuje czasu i merytorycznego wsparcia. To my będziemy wtedy jakby 

adaptować sobie te środki z zewnątrz, nie tylko z gminy.  

 

Radny Tomasz Kulbicki nawiązał do wypowiedzi Prezesa UKS Dębno - czy w urzędzie jest taki 

pracownik merytoryczny, który pomaga takim instytucjom? 

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała - wspieramy jak możemy 

stowarzyszenia. W trzech miejscach można uzyskać pomoc, to zarówno PiR pomaga w pisaniu 

wniosków, Pani Małgorzata Wawrzycka-Dawidowicz będąca na samodzielnym stanowisku 

również takie wsparcie oferuje, jak i wydział OKiS również tutaj uczestniczy w pisaniu wniosków 

przez stowarzyszenia czy szkoły, bo oświata, jeżeli chodzi bardziej o szkołę myślę, że ze 

stowarzyszeniami też nie byłoby problemu. 

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował - czyli można powiedzieć to taki apel do stowarzyszeń, 

żeby po prostu przychodziły do urzędu i korzystały z tej pomocy, bo jeżeli ona jest, bo tutaj 

zrozumiałem Pana Pawła, że chyba nie do końca, ale tak jak Pani mówi ona jest, to można tylko 

zaapelować do stowarzyszeń, aby udały się do urzędu.  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała - zapraszam do siebie, za moim 

pośrednictwem nie ma najmniejszego problemu, jeżeli któreś stowarzyszenie potrzebuje. Teraz 

sama nawet już na tym stanowisku wspieram i piszę, także nie ma najmniejszego problemu. Także 

serdecznie zapraszamy.   

 

Więcej pytań nie było. 

Sprawozdanie z działalności klubów sportowych – sport dzieci i młodzieży, w tym udzielane 

dotacje zostało przyjęte przez komisję, stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Informacja o stanie finansowym Szpitala w Dębnie. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował - porozmawiamy we własnym 

gronie, ponieważ dostaliśmy informację i Szanowni Państwo Radni też dostali, że nie będzie Pani 

Prokurent. Dzisiaj nie mogła uczestniczyć w posiedzeniu.  

Zapytał, czy są pytania do Pani Zastępcy Burmistrza? 
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Radny Tomasz Kulbicki zapytał - jesteśmy wspólnikami, więc co wiemy w tym momencie na 

temat szpitala? Wiemy, że tam było jakieś Walne Zebranie, odwołano Panią Prezes - czy to się 

wydarzyło? Co w tym momencie wiemy?  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – czytając, to pismo od Pani 

Prokurent, jest napisane, że chętnie odpowie na wszystkie pytania mailowo.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – w tym piśmie jest też taka bardzo niepokojąca 

informacja, że rozmawia z lekarzami i mówi im, żeby nie odchodzili. Już jest dramat w szpitalu. 

Co na tą chwilę my wiemy jako udziałowiec? 

  

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – jeżeli chodzi o szczegóły, bo 

rzeczywiście w dniu naszej sesji absolutoryjnej, kiedy mieliśmy naszą sesję  

w DOKu, w tym samym czasie odbywało się walne, była odwoływana Pani Prezes na własną 

prośbę. Obowiązki pełni Pani Prokurent. Jestem też zaskoczona pismem. Myślałam, że Pani 

Prokurent przedstawi nam jasną sytuację, niestety nie będzie miało to miejsca. Poprosiłabym  

o kontakt mailowy z Panią Prokurent i uzyskiwanie bezpośrednio od niej informacji. My mamy 

tylko 30% udziału, organizatorem jest powiat przede wszystkim, więc my też w tym bezpośrednio 

nie uczestniczymy.   

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – dzisiaj mamy komisję, a kolejną będziemy mieli  

w sierpniu, to bardzo dużo czasu, bardzo dużo rzeczy może się wydarzyć.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – wszelkie zapytania proszę 

przesyłać na bieżąco na maila do Pani Prokurent.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – będziemy się wymieniać mailami. Ja potrzebuję jednej 

konkretnej informacji, bo jeżeli nie my, to jeszcze jest powiat, ktoś za to odpowiada. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – nie byliśmy przygotowani na 

to, że nikogo nie będzie, bo pismo wpłynęło po godzinie 10.00.   

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – tak jak Państwo mają zamieszczone 

w systemie to pismo, więc nie mieliśmy na to żadnego wpływu. Też liczyliśmy na to, że dzisiaj 

zostanie nam jasno przedstawiona cała sytuacja.   

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – mamy 30% udziałów, oczekiwałbym, że ktoś z urzędu 

będzie trochę bardziej orientował się w tej sytuacji.  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – informacje otrzymujemy i macie 

też Państwo zamieszczane na Waszą prośbę, tak więc widzicie. Jeżeli cokolwiek w tych 

sprawozdaniach Państwa coś niepokoi i widzicie jakieś problemy, które należałoby rozwiązać to 

musimy na bieżąco reagować. Jeżeli chodzi o sierpień, rzeczywiście dopiero w sierpniu spotkamy 

się kolejnym razem, ale zawsze mamy możliwość zrobienia sesji nadzwyczajnej. Więc jeżeli 

Państwo uznacie, że jest taka potrzeba, że trzeba cokolwiek wyjaśnić, zareagować czy zadziałać to 

mamy ścieżkę otwartą. 
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Radny Łukasz Lewandowski zwrócił się z zapytaniem do Pani Zastępcy Burmistrza – czy szpital 

ma wdrążony plan naprawczy? Czy coś wiadomo na ten temat?  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – nic mi na ten temat nie wiadomo.  

 

Radny Marcin Krzysiak zwrócił się z zapytaniem do Pani Zastępcy Burmistrza – czy jakieś 

sygnały były od drugiego właściciela odnoście, procedury dalszego zarządzania szpitalem, 

powołania nowego prezesa czy wiemy cokolwiek na ten temat, jakieś terminy? Rozumie, że Pani 

Prokurent zastępuje na ten okres, kiedy zostanie powołany nowy Prezes i też ciężko się dziwić, nie 

można tutaj całej odpowiedzialności na nią zwalać. Szkoda, że Pani Prezes w otwarty sposób się  

z nami nie pożegnała, bo moglibyśmy wiedzieć w jakim stanie zostawia ten szpital. Tu szkoda jest 

tego, że tego nie było, ale to może nie jest nasza wina, ani Pani Prezes, może nie miała na to czasu. 

Czy jest informacja na temat konkursu? Czy będzie konkurs i jak to będzie wyglądało?  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – konkurs na pewno będzie, ale my 

na ten moment nie mamy jeszcze absolutnie żadnych informacji. Podzielam Pańskie zadanie, bo 

tak samo uważam, że jak poprzednia Pani Prezes się żegnała tak jak i teraz ta obecna, one 

rzeczywiście powinny przedstawić jasno sytuację Państwu Radnym, aby Państwo mieli pełny 

obraz sytuacji jaka jest w danym momencie w szpitalu przy rozwiązywaniu kontraktu.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zwrócił się z zapytaniem do Pani Zastępcy Burmistrza – jesteśmy 

współwłaścicielem tego szpitala, ale ja słyszę tutaj, że nie za bardzo mamy wiedzę o szpitalu. Kilka 

dobrych miesięcy 9,10 czy 11 miesięcy Pani Prezes pełniła funkcję prezesa szpitala, ale ja nie 

słyszałem od tego czasu nic o planie naprawczym. Słyszałem, że miał być, ale gdzie on jest. My 

rok czasu straciliśmy czy 9 miesięcy i nie ma nic. Szpital coraz bardziej się pogrąża. Mamy minus 

dwieście tysięcy co miesiąc z ryczałtu, to się staje po prostu dramatyczna sytuacja. Zapytał – kiedy 

będzie nowy prezes? Dlaczego mamy tak mało informacji na temat szpitala?  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – informacje były, bo też ostatnio 

Pani Prezes była tutaj i mieli Państwo możliwość zadawania pytań, była otwarta na to, żeby  

z Państwem dyskutować. Sytuacja z odejściem nas również zaskoczyła. Trudno nam się w tej 

chwili wypowiadać, jeżeli chodzi o tą sytuację. Tak jak mówię możliwość zadawania pytań, bo 

sytuacja przez ten miesiąc się nie zmieniła od ostatniej komisji, na której była możliwość 

zadawania pytań Pani Prezes. Pytań nie było wtedy jakiś większych. Myślę, że mogła wtedy 

rozwiać wszystkie wątpliwości. Zapraszana była regularnie, to tak jak Państwo wiedzą, bo 

spotykała się z nami wielokrotnie. My jesteśmy udziałowcem mniejszościowym. Nasz głos nie jest 

decydujący i w tej sytuacji nic się nie zmieniło. Tak samo było wcześniej. Sytuacja cały czas jest 

trudna, bo w ubiegłym roku jak przejmowaliśmy to, gdy była zmiana, również okazało się, że też 

te sprawozdania nie wyglądają do końca tak jak powinny, że też wyszły różne dziwne historie, że 

utraciliśmy kontrakty. Też nie byliśmy o tym wcześniej informowani i nie mieliśmy takiej 

informacji wcześniejszej. Myślę, że wasz poziom wiedzy jest dokładnie taki sam jak wcześniej. 

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – po pierwsze, pytania do Pani Prezes były jak 

najbardziej. Nie mogliśmy się też do końca odnosić dlatego, że przez parę miesięcy nie 

dostawaliśmy dokładnych sprawozdań finansowych, więc też nie wiedzieliśmy co się tam dzieje. 
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Po drugie - z tego co wiem w przyszłości słyszałem o nadwykonaniach, o dodatkowych 

pieniądzach, które szpital odzyskał, dzięki temu zakupiliśmy tomograf, więc uważam, że dużo 

więcej się działo i sytuacja była lepsza. Po trzecie - my jako ten mniejszościowy współwłaściciel 

nie możemy wymagać tego, że przez tyle miesięcy nie został stworzony plan naprawczy i wydaje 

mi się, że od tego powinien się zacząć. Pani Prezes jak przyszła do pracy, to w ciągu max trzech 

miesięcy, tak myślę, że powinna stworzyć plan naprawczy, jak ona chce działać z tym. A nie, nic 

nie dostajemy, Państwo rozumiem, że niczego nie wymagali, bo my takiej informacji nie mieliśmy. 

Do tej pory nie ma programu naprawczego. Pani Prezes podała się do dymisji. Mamy dwieście 

tysięcy co miesiąc mniej, po prostu dramat, jak dla mnie.  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – dwieście tysięcy mniej jest 

konsekwencją działalności poprzedniego Zarządu. Nie tej Pani Prezes, której teraz odeszła, tylko 

wcześniejszej. Jeżeli chodzi o tomograf, naprawdę Pani Prezes była tutaj wielokrotnie, Państwo 

otrzymywali informację i nie chciałabym wchodzić w szczegóły, ponieważ nie czuję się na siłach. 

Jeżeli chodzi o tomograf to kupiliśmy go. Z tego co wiem naprawa kosztowała więcej niż chyba 

leasingowanie nowego, więc teraz tutaj nie będziemy dyskutować nad racjonalnością poprzednich 

zakupów i działań poprzedniego Zarządu. Jeżeli Państwo sobie życzą zrobimy specjalną sesję 

nadzwyczajną z udziałem Pani Prokurent, Starosty Powiatowego i możemy jeszcze w tym miesiącu 

przedyskutować sprawę szpitala kompetentnie i szczegółowo.   

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował – jeżeli się mylę to proszę mnie poprawić. Przy ostatnich 

okazjach jak Pani Prezes tutaj była, to nie było tej informacji, że jest problem z ryczałtem. Jeżeli 

było, to nie było przedstawione, że aż tak źle jak teraz to wszystko wychodzi przez ten ostatni czas. 

Jest to trochę zatrważające, nie chodzi tu o to, żeby kogoś obwiniać, Panią czy kogokolwiek. Jest 

źle. Nie będziemy szukać tutaj winnego w tym momencie, tylko bardziej będziemy szukać 

rozwiązania. I prawdą jest, że jest dwieście tysięcy mniej, a koszty utrzymania szpitala wcale nie 

zmalały, bo mamy podejrzewam to samo zatrudnienie, te same wydatki i staniemy za chwilę przed 

taką sytuacją, że te dwieście tysięcy będziemy musieli dosypywać, bo one się znikąd nie wezmą. 

Ani NFZ nam do tego nie dopłaci, ani drugi właściciel podejrzewam, że też nie będzie tych 

pieniędzy chciał samodzielnie dopłacać, tylko będzie się do nas zwracać. My wtedy nie będziemy 

dyskutować kto jest temu winien, bo to jest tak naprawdę rzecz drugoplanowa. Stan szpitala jest 

takim jaki jest, my musimy się pochylić nad tym, co teraz w tym momencie z tym zrobić. Bo fakt 

jest taki, że nie mamy prezesa, nie mamy planu naprawczego, nie mamy innych rzeczy. Zgadzam 

się z tym, że udziałowcem większościowym jest powiat, to on powinien zaproponować nam jakieś 

rozwiązanie, bo my mamy tam tylko około 30%, że my chcielibyśmy je dostać, bo oni wiedzą, że 

ta sytuacja jest jaka jest. Pani Burmistrz i Państwo Radni chyba się zgodzicie, że zwlekanie, jakby 

odsuwanie tematu na później będzie pogarszało sytuację. Musimy już w tym momencie 

wprowadzać jakieś rozwiązania, które doprowadzą do tego, że nie będziemy musieli dosypywać 

tych pieniędzy. I tylko tyle. Nie chodzi o to, żeby powiedzieć, że Pani Burmistrz czy ktokolwiek 

jest winny, to tutaj różnie było. Winny jest system generalnie od początku. Wiemy, jak funkcjonują 

szpitale powiatowe, nie ma szpitali powiatowych, które nie mają takich problemów tylko, że one 

chcą ich mieć jak najmniej. I to tylko tyle. To da się zrobić, bo te problemy tak jak Pani sama 

powiedziała one nie pojawiły się teraz, trwają od 15 lat czy więcej, ale jakąś bujaliśmy ten szpital. 

On leczył ludzi, ratował czasami życie, czyli on tak naprawdę jest potrzebny. Czy on się kalkuluje 

to druga sprawa, bo pieniądze. Musimy zrobić tak, żeby on się kalkulował i żeby służył naszym 
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ludziom. Ja bym prosił, żeby unikać teraz takich przepychanek, kto co wysłał, kto nie przyszedł, 

kto jest winny itd. Ja bym prosił, żeby się ewentualnie móc skontaktować z powiatem niech oni 

powiedzą co oni w tej kwestii robią? Czy cokolwiek robią? Czy się spotkają?  

Czy rozmawiają? Czy podjęli jakieś decyzje? Zarząd jest, funkcjonuje. To tylko tyle Pani 

Burmistrz. Żadnych zarzutów.  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – jeżeli chodzi o powiat na sesję na 

piątek postaramy się przedstawić Państwu stanowisko powiatu w tej sprawie, żeby tutaj sprawa 

była jasna. Miałabym ogromną prośbę, jeżeli kogoś zapraszamy i nie ma pytań, a później może się 

okazać, że jest mnóstwo pytań i na następnej sesji odnośnie bezpieczeństwa czy innych rzeczy, 

żeby po prostu wykorzystywać obecność zaproszonych gości, którzy poświęcają swój czas  

i przychodzą na nasze komisje oraz są gotowi na dyskusję. Pewne rzeczy wyjaśniać bezpośrednio 

u źródła na komisji w bezpośredniej dyskusji. Na piątek przedstawimy stanowisko powiatu.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zwrócił się z zapytaniem do Pani Zastępcy Burmistrza – jak dobrze 

zrozumiałem z tej rozmowy to kupiliśmy niesprawny tomograf?  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – nie jest niesprawny.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – Pani powiedziała, że bardziej się opłacało 

leasingowany, bo na naprawę tego musieliśmy wydać. Czyli był niesprawny? Bo nie rozumie, 

dlatego się dopytuję.  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – to jest informacja też akurat  

z komisji. Pani Prezes też o tym mówiła, nie na ostatniej komisji, ale na wcześniejszych. W tej 

chwili, jeżeli dobrze pamiętam też bym nie chciała nic przekręcić, bo to było jakiś czas temu, ale 

tam chodziło chyba o to, że ta naprawa jest droższa niż wyleasingowanie nowego aparatu.   

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał– tomograf, który zakupiliśmy był tomografem sprawnym? 

Popsuł się?  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – Panie Radny tak jak powiedziałam, 

ja tą informację mam taką samą jak Państwo, bo razem uczestniczyliśmy w tej komisji. Pani Prezes 

o tym mówiła tutaj na głos. Tak więc naprawdę nie chciałabym wchodzić w szczegóły, bo nie 

jestem pracownikiem szpitala i nie mam aż tak szczegółowej wiedzy. Jeżeli Pan pozwoli i aż tak 

Pana to interesuje, to proszę o przełożenie tego na piątek i przygotujemy informację.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – ja to odebrałem w taki sposób, że kupiliśmy zepsuty 

tomograf, musieliśmy go naprawić. Tak to zabrzmiało. Dlatego po prostu chciałem sprostowanie. 

Jeżeli Pani mówi, że tomograf był nowy i się zepsuł. Oczywiście zrodzą się pytania – czy nie było 

gwarancji? Ale to już nie do Pani, bo to już Pani nie odpowie, to musiałaby odpowiedzieć Pani 

Prokurent albo Pani Prezes.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – my przejęliśmy w 2012 r.  

Po raz pierwszy wyciągnęliśmy rękę w kwestii tego, aby utrzymać ten szpital. Teraz od 2012 r. 
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notorycznie dokładamy pieniążki gminne nawet więcej niż mamy udziałów. To chyba najbardziej 

nam zależy na tym, żeby ten szpital u nas tu był, tak mi się wydaje. Bo tak jak mówię od 2012r. od 

kiedy pamiętam, bo już troszeczkę siedzę tutaj, to za każdym razem dokładamy. Tak to się ciągnie 

od 2012 r.      

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – dlatego chcielibyśmy taki kompleksowy plan, żeby nie 

było takich sytuacji.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – co prezes to plan i cały czas 

równia pochyła. Panie Radny czy coś się zmieniło od momentu, kiedy przejęliśmy udział? 

Dokładamy, dokładamy.  

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował – Panie Przewodniczący, Pan dokładniej pamięta, bo jest 

Pan tutaj dłużej niż ja, że były okresy, gdzie było naprawdę bardzo źle. Było tak, gdzie prezesi 

zmieniali się praktycznie tak szybko, że nie nadążaliśmy zapamiętywać ich nazwisk i wtedy 

dokładaliśmy. Spotykaliśmy się z powiatem. Pamięta Pan wtedy te spotkania w DOKu itd. Jakoś 

około te trzy ostatnie lata, do końca nie pamiętam dokładnie, to nie było aż takiego szumu, jak to 

było wcześniej. Po prostu nie chciałbym ja osobiście i pewnie nikt z nas, ani Pan, żeby ten wielki 

szum znów powrócił na ten szpital, bo jakiś ten spokój był. Jasne, że to jest takie mówiąc 

kolokwialnie i może brzydko bujanie się od jednej ugody do drugiej, ale niestety taki jest system  

i wszyscy o tym wiemy, że on nie jest wydolny. To jest szpital powiatowy, mamy dwa szpitale  

w powiecie. W ogóle jesteśmy w bardzo złej sytuacji, jeżeli chodzi o rozwiązania w służbie 

zdrowia, mamy pecha w tej sprawie. Pan też zawsze był za tym, żeby ten szpital utrzymać i żeby 

w Dębnie był, bo nam Dębnianom na tym szpitalu zależy. Chcemy tylko, żeby nie było, aż tak 

wielkiego szumu, bo ten szum tak jak mówiła wcześniej jedna Pani Prezes i też druga, nigdy taki 

chaos spółce nie służył, bo wiemy, że tam są pracownicy, a ci pracownicy też chcą pracować w 

miarę stabilnych warunkach pracy.   

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – oczywiście, nie raz byliśmy 

zakładnikami, jak nie dacie to zamknijcie.  

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował – tak było.  

 

Więcej pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Informacja o przygotowaniu placów zabaw do nowego sezonu. Przekazanie informacji  

o stanie technicznym, wykonanych przeglądach i potrzebach remontowych. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – informacja została 

przygotowana przez Wydział Gospodarki Komunalnej. Informacja jest w materiałach w systemie 

eSesja. Zapytał, czy są pytania? 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poruszył sprawę - zgłoszono mi około placów zabawowych na  

os. Waryńskiego próg zwalniający, który jest przed wejściem na plac zabaw od os. Waryńskiego 

nie od strony szkoły. Mieszkańcy mówią, że on już jest tak wybity w tak tragicznym stanie, że nie 
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spełnia swoich funkcji w żaden sposób już. Maja prośba, jakby była możliwość to, aby go 

przeinstalować lub wymienić całkowicie na nowy. To chyba spółdzielcze będzie. On nie spełnia 

już w ogóle swojej funkcji i tak jak nawet mi filmiki wysyłają, że dzieci wybiegają bezpośrednio, 

bo tam się nikt nie zatrzymuje, ponieważ ten prób nie spełnia swojej roli. On kiedyś był zasadny, 

bo rzeczywiście zwalniał przed dokładnym wejściem na plac zabaw przed tą furtką, a dzisiaj jest 

tak wybity, że jest zrównany z jezdnią i przejeżdżają sobie swobodnie. Jeszcze często tam parkują 

samochody równolegle, drugie prostopadle i praktycznie nie ma tam żadnej widoczności. 

Samochody przejeżdżające jadą normalnie, nie zatrzymują się kompletnie, wiadomo zza 

samochodu wychodzi dziecko z placu zabaw i to taka dosyć niebezpieczna sytuacja. Jakbym mógł 

to zgłosić, nie wiem czy w na piśmie czy to ktoś zanotuje, żeby się temu przyjrzeć. Pytanie czy 

mam to jakąś zapisać?   

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – nie. Myślę, że Pani Magda 

odpowie. 

 

Radny Marcin Krzysiak mam pytanie odnośnie placu zabaw ul. Siewna, Kwiatowa. Tam  

w raporcie jest wszystko uwzględnione tak jak rzeczywiście to jest. Wszystko się zużywa  

i elementy plastikowe one są wymieniane to wszystko się zgadza. Ja mam tylko jedno pytanie 

odnośnie koszenia tego placu zabaw. Jest to chyba największy teren placu zabaw, gdzie jest teren 

zielony z tych co mamy. Przy tym placu zabaw jest takie miejsce używane jak boisko. I tak na 

przyszłość, czy nie warto było by się pochylić nad tym, jeżeli będą programy, są teraz nowe Orliki. 

Minister teraz o tym dużo mówi, że mają być wszystkie remontowane, budowane, czy akurat  

w tym miejscu, już tak sygnalizuję nie warto by było takiego boiska zrobić. Ze względu, że to jest 

całe osiedle, jest miejsce na to. Jeżeli chodzi o koszenie trawy to tylko tyle od mieszkańców, że 

przydało by się robić to bardziej regularniej. Ze względu na to, że są tam jakieś odmiany tych traw 

bardziej dzikich, które bardzo szybko rosną i są z owadami, kleszczami i innymi rzeczami.      

 

Kierownik Wydziału GK Magdalena Daćko-Dawidowicz poinformowała – jak najbardziej teren 

osiedla i ten próg zwalniający, to jest na terenie osiedla więc ja przekaże to do prezesa tą uwagę  

i to byłoby załatwione. Natomiast co do koszenia na ul. Siewnej i Kwiatowej teren samego placu 

zabaw jak i boiska koszony jest przez pracowników urzędu społecznie-użytecznych i publicznych. 

Robimy to w miarę regularnie, natomiast mamy taki sezon i taki okres, że ta trawa rośnie bardzo 

szybko nie zdążamy, staramy się. W ubiegłym tygodniu było do kaszane jeszcze tam te elementy, 

ale robimy wszystko, co w naszej mocy, aby to było regularnie koszone.    

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – chciałabym się odnieść do sugestii 

odnośnie nowego boiska na ul. Siewnej. Rozumie, że jeżeli miałby to być Orlik to sztuczna 

nawierzchnia. Dwa miesiące temu przedstawialiśmy Państwu takie zestawienie, kiedy jeden  

z radnych proponował stworzenia nowego boiska o sztucznej nawierzchni. My w tej chwili  

w gminie mamy kilkanaście boisk, dostaliście Państwo takie zestawienie, wszystkie trzeba 

utrzymywać. Koszty utrzymania są przeogromne. Dlatego też ostatnio, tutaj po sugestii Pana 

Radnego Lewandowskiego, który prosił o to, aby zająć się boiskiem przy SP3, po prostu weszliśmy 

w modernizację boisk. Ponieważ myślę, że to jest na tym etapie ważniejsze i utrzymanie tego 

zasobu, który mamy, a nie ciągłe tworzenie nowych. Pani Kierownik i Pani Inspektor, która 

zajmuje się placami i boiskami akurat w naszej gminie może powiedzieć, bo z tego co ja wiem plac 

na ul. Siewnej i Kwiatowej jest najmniej wykorzystywanym. Czy się mocno mylę Pani Inspektor?   
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Pracownik Wydziału GK Dorota Mielczak poinformowała – jeżeli chodzi o wykorzystywanie 

placu zabaw to myślę, że plac niekoniecznie, ale boisko myślę, że chyba mniej. Nie jestem 

mieszkańcem tego terenu, więc nie mogę na sto procent powiedzieć, jak to wygląda. W każdym 

bądź razie na pewno jest to plac bardzo duży, jeżeli chodzi o utrzymanie jest to naprawdę 

koszmarne. Tak jak Pani Kierownik powiedziała w momencie, gdy ta trawa zaczyna rosnąć jest jej 

wszędzie pełno i nie nadążamy kosić. Jeżeli chodzi o plac, to najszybciej mieszkańcy mogliby 

powiedzieć, jak on jest wykorzystywany. Jeżeli patrzeć pod kontem zniszczeń, to chyba jest 

wykorzystywany. Bo zniszczenia na tym placu naprawdę są i nie są wcale takie małe.    

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował – intensywność wykorzystywania tego boiska nie dyktują 

chęci ludzi tylko dyktuje stan trawnika, który tam on po prostu do takiej gry intensywnej się nie 

nadaje. Można zrobić sobie krzywdę skręcając nogę. Proszę mi wierzyć ten plac, tak jak Pani 

Kierownik zauważyła jest wykorzystywany, bo go dość często naprawiamy. On od początku, kiedy 

jest, to często coś się zepsute, jak coś się psuje to tak jak z książką, jak jest podarta to ktoś ją czyta. 

Tak samo jest z tym placem zabaw jest wykorzystywany, a moja sugestia odnośnie Orlika była 

doraźna, że to na przyszłość tylko, daje taki sygnał. Ja nie mówię, że Pani Burmistrz ma już składać 

wniosek o to, aby był Orlik na ul. Siewnej. Nie, ale na przyszłość, żeby ten plac rzeczywiście był 

wykorzystywany. Liczę, że będzie coraz więcej dzieci w tym terenie i naprawdę będą z tego 

korzystały.    

 

Więcej pytań nie było. 

Informacja o przygotowaniu placów zabaw do nowego sezonu; informacja o stanie technicznym, 

wykonanych przeglądach i potrzebach remontowych została przyjęta przez komisję, stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji zarządził 10 minut przerwy. 

Przerwa (13:18-13:28) 

Przewodniczący Komisji wznowił posiedzenie po przerwie. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025. 

 

Skarbnik Gminy Pani Iwona Pludra omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Dębno na rok 2025. 

 

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 

2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035. 

Skarbnik Gminy Pani Iwona Pludra omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 oraz przedstawiła dodatkowy wniosek. 

Treść dodatkowego wniosku do zmiany WPF 2025-2035:  

Do załącznika przedsięwzięć dodano następujące przedsięwzięcia: 

RI/02.02/i Budowa pełnowymiarowego boiska do piłki nożnej o nawierzchni z trawy syntetycznej 

przy ul. Gorzowskiej w Dębnie – zadanie inwestycyjne, które ma być realizowane w latach 2025-

2026. Łączne nakłady planowane na realizację zadania wynoszą 3.164.000,00 zł w tym w 2025 r. 

‒ 1.900.000,00 zł i w roku 2026 – 1.264.000,00 zł. Limit zobowiązań dla zadania wynosi 

3.164.000,00 zł. Jednostką realizującą jest Urząd Miejski w Dębnie. 

Wkład własny w wysokości 1.900.000 zł został zabezpieczony w budżecie roku 2025 uchwałą Rady 

Miejskiej Dębna w dniu 30 maja 2025r. Jako źródło finansowania zadania w roku 2026 wskazuje 

się zwiększenie planu dochodów majątkowych ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej  

o kwotę 1.264.000 zł oraz zwiększenie planu wydatków majątkowych o kwotę 1.264.000 zł. 

Wniosek stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Radny Łukasz Lewandowski zwrócił się z zapytaniem do Pani Skarbnik – Pani powiedziała, że 

będziemy boisko rozliczać w 2026 r., a na stronie ministerstwa jest wydłużenie terminu rozliczenia 

do 2027 r. Rozumiem, że można wcześniej?  

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała - każdy program to jest jeden temat i on 

rzeczywiście został wydłużony i tak to jest napisane w naszej umowie. Aczkolwiek mamy 

wyraźnie zapisane, że minister udziela dofinansowania w kwocie nie przekraczającej 

1.264.000,00zł i tu mamy zaznaczone, zgodnie z następującym podziałem w roku 2026 nie więcej 

niż 1.264.000,00 zł. Mamy tutaj wyraźne zapisane, że te pieniądze otrzymamy w roku 2026.  

To jest konkretnie nasza umowa.  

Radny Jacek Mazurowski zwrócił się z zapytaniem do Pani Skarbnik – odnośnie środków 

1.264.000,00 zł. Rozumie to są środki zewnętrzne, a ile mamy zapisane WPF na przyszły rok?   

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała – pragnę przypomnieć, że na sesji z 30 maja 

wyciągnęłam to zadanie z dofinansowaniem do numeru RI/02.02 pod nazwą budowa 

pełnowymiarowego boiska do piłki nożnej o nawierzchni z trawy syntetycznej przy  

ul. Gorzowskiej w Dębnie po to, aby ono było pokazane oddzielnie. Wszystko było zabezpieczone 

na ten cel w zadaniu modernizacji infrastruktury sportowej, ale żeby te zadania już się nie mieszały 

zostały rozdzielone. Dlatego w uchwale majowej wyciągnęłam stamtąd 900.000,00 zł z tamtego 

roku i utworzyłam nowe zdanie. W związku z tym w przedsięwzięciach i tym zadaniu konkretnym 
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już jak gdyby nie mamy zaplanowanych pieniędzy na kolejne lata. One zostały w tym zadaniu 

modernizacja infrastruktury sportowej.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał – czyli ten milion złotych, który został 

zapisany w budżecie na ten rok, to on nie jest tak jakby uwzględniony? 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała – tak, on tutaj trafił w kwocie 900.000,00 zł, 

zatem 100.000,00 zł zostało zaangażowane na inne rzeczy i do tego 900.000,00 zł dołożyliśmy 

jeszcze 1.000.000,00 zł w 2025r. i to jest wkład własny cały do tego zadania i różnica jest to 

1.264.000,00 zł z dofinansowania. To jest wszystko. To zadanie budowa boiska do piłki nożnej  

o nawierzchni z trawy sztucznej przy ul. Gorzowskiej z pełnym planem 3164 o numerze RI/02.02. 

Natomiast pozostałe środki, pozostałe przedsięwzięcie - modernizacja infrastruktury sportowej.  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał – czyli te pieniądze, które są zapisane 

w WPF na rok 2026, to tam było 2.000.000,00 zł?  

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała – tak, w 2026 r. zostało 2.000.000,00 zł i one są 

przypisane do zadania modernizacja infrastruktury sportowej.  

Więcej pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja OiSP: dodatkowy wniosek do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2025-2035 - Do załącznika przedsięwzięć dodano następujące przedsięwzięcia:  

3) RI/02.02/i Budowa pełnowymiarowego boiska do piłki nożnej o nawierzchni z trawy 

syntetycznej przy ul. Gorzowskiej w Dębnie – zadanie inwestycyjne, które ma być realizowane  

w latach 2025-2026. Łączne nakłady planowane na realizację zadania wynoszą 3.164.000,00 zł  

w tym w 2025 r. ‒ 1.900.000,00 zł i w roku 2026 – 1.264.000,00 zł. Limit zobowiązań dla zadania 

wynosi 3.164.000,00 zł. Jednostką realizującą jest Urząd Miejski w Dębnie. Wkład własny w 

wysokości 1.900.000 zł został zabezpieczony w budżecie roku 2025 uchwałą Rady Miejskiej 

Dębna w dniu 30 maja 2025r. Jako źródło finansowania zadania w roku 2026 wskazuje się 

zwiększenie planu dochodów majątkowych ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej  

o kwotę 1.264.000 zł oraz zwiększenie planu wydatków majątkowych o kwotę 1.264.000 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała dodatkowy wniosek.  
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Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2025-2035 z dodatkowym wnioskiem 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

8. Opinia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myśliborskiego na inwestycje w drogach powiatowych. 

Skarbnik Gminy Pani Iwona Pludra omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Myśliborskiego na inwestycje w drogach powiatowych. 

Udziela się pomocy finansowej Powiatowi Myśliborskiemu z przeznaczeniem na opracowanie 

dokumentacji projektowej na potrzeby wykonania kompleksowej przebudowy drogi powiatowej 

numer 2139Z i 2135Z przebiegającej przez miejscowość Cychry. Pomoc finansowa zostanie 

udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Dębno, zabezpieczonych uchwałą 

Rady Miejskiej Dębna Nr XIV/107/2025 z dnia 30 maja 2025 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Dębno na rok 2025 w wysokości nieprzekraczającej 147.600 zł. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki zapytał – jaki jest cały koszt opracowania dokumentacji projektowej? 

Ile z całości wyszło? Rozumie, że był przetarg na opracowanie dokumentacji i że część brakuje, 

dlatego powiat się do nas zwraca.   

Radny Jacek Mazurowski poinformował – rozmawiałem dzisiaj z Naczelnikiem Wydziału Dróg 

i powiedział, że koszt projektu jest około 300.000,00 zł, czyli jest to stosowana zasada złotówka 

za złotówkę. 295.200,00 zł. 

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał – dlaczego akurat droga w Cychrach? Czy to powiat sam o to 

wystąpił? Dlaczego akurat ta konkretna droga? Uważam, że jest dużo więcej w gorszym stanie 

dróg niż ta konkretna droga. Sądzę, że w Cychrach jest kawałek koło szkoły, który na pewno 

wymaga położenia, ale czy chcemy wydawać ogromne pieniądze na zrobienie tego przejścia, gdzie 

np. droga Mostno-Więcław-Łazy, czyli droga powiatowa, która łączy się z drogą krajową, która 

jest w tragicznym stanie. W szczególności w Łazach przy moście tam już jest dramat. Czy mamy 

jakąś informację, dlaczego ta droga została wybrana? Czy możemy wystąpić o to, że też dołożymy 

się do projektu, żeby stworzyć taki projekt na drogę, która moim zdaniem jest dużo gorsza niż ten 

kawałek, o którym rozmawiamy.  
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał – czy nie ma projektu na Mostno-Łazy? 

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – nie wiem, jeżeli jest, to ok, proszę mnie sprostować  

i wtedy chciałbym go zobaczyć.  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – Starosta się do nas zwrócił. To jest 

propozycja Starosty. W marcu br. wpłynął do nas wniosek i w tej chwili odpowiadamy.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał – czy w takiej sytuacji my analizowaliśmy potrzeby remontów 

naszych dróg powiatowych i które w pierwszej kolejności chcielibyśmy remontować? Rozumiem, 

że powiat wystąpił o to, że chcą zrobić drogę A, a my powinniśmy wskazać drogę B, ponieważ 

uważamy, że jest dla nas bardziej potrzebna i jest w gorszym stanie. Jak to było?  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – to wynika z decyzji Rady Powiatu, 

więc zachęcam do lobbowania Radnych Powiatowych, żeby na kolejnej sesji podjęli decyzję  

o pozostałych drogach. Konsekwencją decyzji Rady Powiatu jest pismo, które wpłynęło do nas  

w marcu.      

 

Radny Tomasz Kulbicki - czyli oni wymyślili sobie drogę, a my mówimy - tak. Nie wiem, czy 

dobrze rozumiem?  

 

Radny Jacek Mazurowski poinformował – jestem mieszkańcem Cychr, więc czuję się tutaj 

poniekąd wywołany do odpowiedzi. Powiat podjął decyzję. Jest około sto czy dwieście kilometrów 

w naszej gminie dróg powiatowych, każdy może zabiegać. Ja nie zabiegałem o żadną z dróg. Został 

złożony wniosek, tak jak Pani Skarbnik i Pani Zastępca Burmistrza potwierdziła w marcu. O ile 

pamiętam na poprzedniej komisji i poprzedniej sesji nie było tego typu dyskusji, więc nie rozumie 

skąd ten temat w tym momencie.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – nie Pana prosiłem o odpowiedź, tylko pracownika 

urzędu, bo tak jak Pan wspomniał, jest Pan mieszkańcem tej miejscowości, tak samo Radny Mirek 

Napieracz jest mieszkańcem tej miejscowości, tak samo Radna Wachowiak przejeżdża przez tą 

miejscowość i może dla Was zależy po prostu na tym, aby ta droga została zrobiona. Dla mnie 

chodzi o odpowiedź urzędników - czy mamy jakiś plan na te drogi? Chodzi o to, że oni sobie 

wymyślili tą drogę nie wiem z jakiego powodu. Czy my, jako urząd realizujemy to? Uważam, że 

powinniśmy mieć zrobioną analizę tych dróg i lobbować w pierwszej kolejności drogi, które są  

w gorszym stanie.   

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – jeżeli Pan Radny spojrzy na 

wielkość miejscowości Cychry, to podejrzewam, że to miała decydujące znaczenie. Ostatnia droga 

powiatowa, która była robiona, była robiona w drugiej, co do wielkości wiosce na terenie naszej 

gminy w miejscowości Różańsko. Więc podejrzewam, że główną rolę tutaj gra logicznie wielkość 

poszczególnych miejscowości i liczba ich mieszkańców korzystająca z tych dróg. Lobbujemy 

wszystkie drogi, ponieważ staraliśmy się o drogę w Krześnicy i w Barnówku; do Dolska jest 

projekt. Na ten moment mówimy wyłącznie o projekcie, który jest i leży. Tak naprawdę, kiedy 

powiat go zrobi i kiedy będzie miał pieniądze tego nie wie nikt. Mówimy tylko o fazie 

projektowania, która jest wstępem do realizacji, więc myślę, że to jest pytanie do Rady Powiatu, 

nie do nas. Rada Powiatu myślę, że patrząc na wielkość tych miejscowości, po prostu realizuje  

w pierwszej kolejności miejscowości największe, z największą liczbą mieszkańców. My też 
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jeszcze tu lobbujemy i staramy się o drogi powiatowe. W tej chwili też rozmawiamy z Panem 

Starostą o czymś takim jak naprawy, które do tej pory nie miały miejsca i tak chcemy załatwić 

drogę w Barnówku, mamy zgodę Pani Sołtys, z którą na ten temat też rozmawiamy. Ona też mówi, 

że tak naprawdę mieszkańcom wystarczy wyremontowanie do krzyżówki tej drogi powiatowej, 

ona wcale nie potrzebuje wielkiego projektu i wielkiej inwestycji w postaci drogi powiatowej 

pomiędzy Barnówkiem, a Dolskiem. Tak naprawdę wprowadzenie przez powiat tylko remontów 

też ułatwiłoby i przyspieszyło oraz uprościło taką procedurę. Myślę, że przez to moglibyśmy dużo 

więcej zrealizować.    

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – jak najbardziej jest za tym, żeby iść bardziej może w te 

remonty, nakładki mniejsze kosztowo, ale już poprawiające bardzo mocno komfort dla tych 

mieszkańców. Jestem jak najbardziej za tym, uważam to za słuszną koncepcję.  

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował – czy mamy u nas listę projektów, które powiat ma na 

drogi, które się na naszej gminie znajdują? Tylko jeden? 

Dyskusja. 

Tylko Dolsk i nic więcej? Bo tak była mowa, że na Więcław na pewno nic nie ma, bo pamiętam, 

że jakiś czas temu powiat chciał nam tą drogę oddać, żeby ona była gminna nie powiatowa.  

W każdej wiosce, gdzie potrzebny jest remont, to ten remont trzeba zrobić. Muszę się zgodzić, że 

im większa wioska (kryterium), te remonty są konieczne. W Grzymiradzu po tym jak została ta 

droga zrobiona to całkiem inaczej się przejeżdża i bezpieczeństwo. W niektórych wioskach nie ma 

chodników, trzeba chodzić asfaltem i jest to potrzebne.   

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zwrócił się z zapytaniem do Pani Skarbnik – 

przekazujemy te pieniądze do powiatu, a mam pytanie odnośnie Rady Sołeckiej w Oborzanach, 

która zabezpieczyła na zebraniu wiejskim 10.000,00 zł na przekazanie do powiatu na oświetlenie 

przejścia dla pieszych. Oczywiście złożę dodatkowy wniosek, żeby za jednym razem to przekazać. 

Pieniądze są, Rada Sołecka podjęła taką decyzję i one czekają teraz tylko na przekazanie i zrobienie 

tego przez powiat.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała – najpierw muszę uporządkować te pieniądze  

w budżecie, one nie są zapisane w formie dotacji, dopóki nie mieliśmy wiedzy, że rzeczywiście 

powiat będzie chciał te pieniądze, to one zostaną na naszych paragrafach budżetowych. Właśnie 

dzisiaj dzięki uprzejmości Przewodniczącego porozmawiałam z Kierownikiem od dróg  

i umówiliśmy się, że te pieniądze na sierpniowej sesji zostaną zabezpieczone w odpowiednim 

paragrafie. Zostanie jednocześnie przygotowana uchwała dotacyjna i spokojnie te pieniądze 

przekażemy w sierpniu do powiatu, a oni na pewno zdążą zrealizować to doświetlenie.    

 

Więcej pytań nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Myśliborskiego na inwestycje w drogach powiatowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXXVII/595/2023 Rady 

Miejskiej Dębna w sprawie wydzielenia w zasobie mieszkaniowym Gminy Dębno lokali 

przeznaczonych do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy oraz ustalenia zasad  

i kryteriów ich wynajmowania. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował - projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział Gospodarki Komunalnej (GK). Poprosił o przedstawienie projektu 

uchwały.  

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej Magdalena Daćko-Dawidowicz 

poinformowała – uchwała dotyczy wyłączenia z zasobu dwóch lokali na ul. Bohaterów Września 

15/15 i 15/10, są to lokale tzw. kawalerki i chcielibyśmy je wyłączyć z tego zasobu dla kadry 

niezbędnej i przeznaczyć na najem jako lokali komunalnych. Zwiększyć tym samym zasób.  

Radny Tomasz Kulbicki zapytał – czy możemy więcej takich lokali uwolnić? 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej Magdalena Daćko-Dawidowicz 

poinformowała – na dzień dzisiejszy takich lokali mamy pięć w tym zasobie. Jeden jest 

zamieszkały, dwa zostawiamy dla tej kadry niezbędnej, gdyby były potrzebne. Natomiast te są 

niezamieszkałe, więc chcemy je zasiedlić.  

Więcej pytań nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXXVII/595/2023 

Rady Miejskiej Dębna w sprawie wydzielenia w zasobie mieszkaniowym Gminy Dębno lokali 

przeznaczonych do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy oraz ustalenia zasad i kryteriów 

ich wynajmowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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10. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali mieszkalnych 

położonych w Gminie Dębno w trybie przetargowym. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował - projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział Gospodarki Komunalnej. Zapytał - czy są pytania? 

Pytań nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokali 

mieszkalnych położonych w Gminie Dębno w trybie przetargowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

11. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Dębno. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował - projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział GNiOŚ. Przywitał Kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomości i Ochrony Środowiska Panią Agnieszkę Jagiełło. Zapytał - czy są pytania?  

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał – z czego wynika taka duża ilość? 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości i Ochrony Środowiska Agnieszka Jagiełło 

poinformowała – chcieliśmy teraz zrobić to kompleksowo i poprosiliśmy DTBS, aby przygotował 

nam wykaz lokali, których dzierżawa będzie kończyła się w tym roku, która rzeczywiście kończy 

się w najbliższym czasie. Ta ilość wynika z tego, że w taki sposób nam przygotował DTBS i tak 

to wynika też z naszych rejestrów, że w tym roku będzie się kończyła dzierżawa tych 

nieruchomości. Dlatego przygotowaliśmy to w taki sposób, żebyście Państwo jak najmniej 

procedowali nad takimi uchwałami, żeby raczej były to kompleksowe działania. Z poprzednich 

okresów wiem, że DTBS składa wnioski i tak naprawdę, co sesję potrzeba w tym momencie 

podejmować taką uchwałę. Dlatego zrobiliśmy to w ten sposób.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki zapytał – wszyscy dotychczasowi dzierżawcy wystąpili z takimi 

wnioskami?  
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Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości i Ochrony Środowiska Agnieszka Jagiełło 

poinformowała – tak, to jest kwestia przedłużania dzierżaw, które już są.  

 

Dyskusja w temacie projektu uchwały. Głos zabrał: Kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomości i Ochrony Środowiska Agnieszka Jagiełło, Radny Grzegorz Kulbicki, Radny 

Marcin Krzysiak.  

 

Więcej pytań nie było.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

12. Sprawy różne: 

 12a). dyskusja nad propozycją nazwy ronda położonego u zbiegu ulic Kostrzyńskiej, 

Słowackiego i Zachodniej. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował - wydział Gospodarki 

Nieruchomościami i Ochrony Środowiska przedłożył zestawienie proponowanych nazw 

uzyskanych w wyniku badania opinii mieszkańców. Zapraszam do dyskusji i propozycji nazwy. 

Propozycja nazw ronda: 

1. RONDO MARATOŃCZYKÓW POLSKICH 

2. RONDO MAZURKA DĄBROWSKIEGO 

3. RONDO URZĘDNICZEGO MARNOTRAWSTWA 

4. RONDO IM. ANTONIEGO LITYŃSKIEGO 

5. RONDO IM. KATARZYNY BRUNSZWICKIEJ 

6. RONDO IM. ADAMA JAKUSZKI 

7. RONDO DĘBOWE 

8. RONDO MARATOŃSKIE 

9. RONDO PRAW KOBIET 

10. RONDO IM. BŁ. KS. JERZEGO POPIEŁUSZKI 

Pismo stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
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Radny Grzegorz Kulbicki poinformował – nie ukrywam, że będę miał ogromną trudność  

z zagłosowaniem. Może byśmy wykorzystali platformę budżetu obywatelskiego i zaproponowali 

mieszkańcom głosowanie przez tydzień, tak jak jest Budżet Obywatelski, albo ankietę na 

Facebooku, żeby mieszkańcy zdecydowali, za większością się opowiemy. Przyznaję szczerze jest 

tyle propozycji.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – bierzemy pod uwagę tylko te 

dziesięć, które zostały zgłoszone?  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował – ja pamiętam. Mieszkańcy zgłosili to wiec, uszanujmy, 

to co zgłosili i jakby moim zdaniem nie dopisujmy. Jeżeli dobrze pamiętam był termin na 

zgłaszanie, do tego momentu tyle i tyle mieszkańców. To na pewno jest z głosowania mieszkańców 

i wtedy był zamknięty termin i wtedy to zgłoszono. Uszanujmy już to. Moim zdaniem dziesięć 

wpłynęło, to dziesięć rozpatrujemy. Ostatecznie, to my podejmujemy decyzję, więc i tak możemy 

coś zgłosić. Chyba, żeby mieszkańcy tak genialnie zagłosowali, złożyli nam petycję z dwoma 

tysiącami podpisów o jeszcze inną nazwę. Ja się ujmę za większością. Może to wykorzystajmy 

albo ankieta na Facebooku albo platforma. Może nagłośnijmy to, że jest głosowanie od tego do 

tego dajmy tydzień, będzie łatwiej dla nas, bo ja mam dzisiaj dylemat, co zrobić.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – po to jest ta dyskusja po 

pierwsze, a po drugie zaraz będziemy wiedzieli czy technicznie możemy na tej platformie zrobić 

to głosowanie. Proszę możemy dalej dyskutować. Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w tym 

temacie?  

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej poinformował – pojawiła się propozycja nr 3 rondo 

,,Urzędniczego Marnotrawstwa”. Myślę, że propozycje, które są w jakiś sposób obraźliwe nie 

powinny być w żaden sposób rozpatrywane. Poniżające, rasistowskie, obraźliwe absolutnie nie 

powinny być, ponieważ to jest psucie demokracji i dobrych obyczajów.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – to była złożona propozycja 

przez mieszkańców. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej poinformował – ale nie powinna zostać uwzględniona.  

 

Dyskusja w temacie nazwy ronda.  

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej poinformował – chodzi mi o to, aby nie okazało się nagle, 

że ktoś doda tą nazwę dla żartu i będzie fajnie. Nie będzie fajnie, bo to jest bardzo obraźliwe  

i myślę, że my jako Rada powinniśmy podejmować takie decyzje i usuwać tego typu zgłoszenie. 

Takie jest moje zdanie osobiste.  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – my nie możemy fałszować 

informacji. Przedstawiliśmy Państwu jasno jakie propozycje wpłynęły. Mamy informację  

z wydziału Planowania i Rozwoju, że wykorzystane platformy budżetu obywatelskiego do tego 

celu jest niemożliwe. Jeżeli chodzi o pozostałe ankiety one były wcześniej robione, ale były 

nieweryfikowane. Tak naprawdę, to tylko mieszkańcy powinni zagłosować, bo zaraz się okaże, że 

rzeczywiście, jeżeli otworzymy to zaraz będą głosowali mieszkańcy miejscowości sąsiednich. 

Więc tak naprawdę ta ankieta powinna być weryfikowana i wysłana wyłącznie do mieszkańców 

naszej gminy. To oni powinni zadecydować o tej nazwie.    
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał – czy przedstawiciele Stowarzyszenia 

Sokół chcieliby coś dodać?  

 

Przedstawiciel Dębnowskiego Stowarzyszenia Sokół p. Ryszard odniósł się do ilości złożonych 

podpisów i nazwy ronda im. bł. ks. Jerzego Popiełuszki. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – najwięcej głosów miało rondo 

im. bł. ks. Jerzego Popiełuszki – 131, rondo Praw Kobiet – 2, rondo Maratońskie – 1, rondo 

Dębowe – 1, rondo im. Adama Jakuszki – 1, rondo im. Katarzyny Brunszwickiej – 2, rondo im. 

Antoniego Lityńskiego – 45, czyli to jest tego pana, co postawił kapliczkę, rondo Urzędniczego 

Marnotrawstwa – 1, rondo Mazurka Dąbrowskiego – 1, rondo Maratończyków Polskich – 1.  

 

Radny Marcin Krzysiak zapytał – Panie Przewodniczący, to głosowanie ono było, że udział brali 

tylko mieszkańcy? To zgłaszanie?  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – to nie było głosowanie, to były 

wnioski poparte podpisami. Osoba, która była tym zainteresowana składała wniosek i popierała to 

podpisami, ewentualnie organizacja.  

 

Dyskusja pomiędzy przedstawicielem Stowarzyszenia Sokół, a Przewodniczącym Komisji 

Krzysztofem Lenartowiczem na temat ilości podpisów pod petycją w sprawie nadania nazwy ronda 

im. bł. ks. Jerzego Popiełuszki. 

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał przedstawiciela wnioskodawcy odnośnie ronda im. bł. ks. 

Jerzego Popiełuszki - co Państwem kierowało, dlaczego akurat ta nazwa?  

 

Przedstawiciel Dębnowskiego Stowarzyszenia Sokół poinformował – uważam, że ten człowiek 

nie ważne, że był księdzem, bo był Polakiem, który mądrości uczył. Dobro było u niego 

najważniejsze. Przydałoby się to słowo, które opowiadał ksiądz Popiełuszko, teraz słyszymy to na 

kazaniach. To był bohater i jest bohaterem. To rondo to również miejsce, w których powinni być 

wyróżniani bohaterowie tak jak np. Sybiraków i my też jako Dębnianie powinniśmy przyjąć. Ks. 

Popiełuszko był na terenie naszej gminy, w Sarbinowie. Uważam, że zasłużył na to, aby nazwać 

jego imieniem rondo. My jaki stowarzyszenie patriotyczne tym się kierowaliśmy. Nazwał się Jerzy 

Popiełuszko bohater, który zginął za ojczyznę.  

    

Radny Marcin Krzysiak poinformował – zaproponował nazwę ronda ,,PRZY KAPLICZCE’’. 

Osobiście uważa, że dobre są nazwy, które ułatwiają poruszanie się po mieście i są krótkie oraz 

łatwe do zapamiętania. Chodzi o orientację w mieście.  

Odniósł się do wypowiedzi przedstawiciela Stowarzyszenia Sokół i poinformował, że podziela 

zdanie przedmówcy.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zapytał – czy Radny składa taki wniosek?  

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował – składam, żeby listę uzupełnić o taką nazwę ronda 

,,PRZY KAPLICZCE”.  

 

Burzliwa dyskusja pomiędzy przedstawicielem Dębnowskiego Stowarzyszenia Sokół, a Radnym 

Marcinem Krzysiakiem na temat nazwy ronda ,,PRZY KAPLICZCE”. 
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Radny Grzegorz Kulbicki zapytał – kiedy jest planowany ewentualny projekt uchwały?  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – na następnej sesji po 

wakacjach.  

 

Dyskusja w temacie propozycji nazwy ronda i sposobu głosowania. Głos w dyskusji zabrali: 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz, Sekretarz Gminy Anna Witek, Zastępca 

Burmistrza Beata Biaduń-Broda, Radny Marcin Krzysiak, Radny Grzegorz Kulbicki.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz polecił, aby przygotować na sesję sierpniową 

gotowych formularzy wykropkowanych, z jedenastoma propozycjami i niech każdy Radny wpisze 

swoją propozycję i wtedy będziemy wiedzieli, która propozycja miała większość.  

 

Przewodniczący Radny Jacek Mazurowski zapytał – taki wniosek możemy przegłosować 

dzisiaj. 

 

Dyskusja na temat przygotowania formularzy do głosowania na sierpniową komisję, aby 

wypracować nazwę ronda. Głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Komisji Krzysztof 

Lenartowicz, Przewodniczący Radny Jacek Mazurowski, Radny Grzegorz Kulbicki, Sekretarz 

Gminy Anna Witek.    

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – uprościłbym tą listę i wnioskował o usunięcie nazwy 

ronda „Urzędniczego Marnotrawstwa.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – to była społeczna inicjatywa  

i nie musimy nad tym głosować.  

Dyskusja na temat usunięcia ronda o nazwie Urzędniczego Marnotrawstwa. Głos dyskusji zabrali 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz oraz Radny Tomasz Kulbicki. 

 

Radny Tomasz Kulbicki zawnioskował o wykreślenie z zestawienia propozycji nazwy ronda - 

RONDO URZĘDNICZEGO MARNOTRAWSTWA. 

 

Dyskusja pomiędzy przedstawicielem Stowarzyszenia Sokół, Przewodniczącym Komisji 

Krzysztofem Lenartowiczem, Zastępcą Burmistrza Beatą Biaduń-Broda oraz Leszkiem 

Włodkowski-Moszej na temat ilości podpisów do wniosku o nazwie ronda im. bł. ks. Jerzego 

Popiełuszki.  

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej odniósł się do ilości zebranych podpisów. Poinformował - 

chciałbym przypomnieć, że Radni reprezentują swoje okręgi, gdzie zostali wybrani głosem  

i reprezentują całość gminy. Ludzie, którzy pozbierali po sto czy sto sześćdziesiąt głosów i oni 

wierzą, że my podejmiemy tą decyzję, więc ta suma głosów w ten sposób kalkujący jest dużo 

większa i myślę, że trzeba mieć trochę zaufania. My reprezentujemy tą większość, która chce, 

widzi nas w sobie reprezentantów swoich, że tak powiem potrzeb i zgodnie z tym oraz własnym 

sumieniem będziemy głosować. Proszę nie robić takich nacisków, ponieważ jest to wątpliwe. Nie 

powinno być moim zdaniem wywierania takiej presji, ponieważ my reprezentujemy każdy radny 

swój okręg i całą gminę.      

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz zaproponował przegłosowanie przez każdą 

komisję wniosku Radnego Tomasza Kulbickiego. 
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Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Dyskusja nad propozycją nazwy ronda położonego u zbiegu ulic Kostrzyńskiej, 

Słowackiego i Zachodniej - wniosek Radnego Tomasza Kulbickiego o wykreślenie z zestawienia 

propozycji nazwy ronda - RONDO URZĘDNICZEGO MARNOTRAWSTWA 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Angelika Obielak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mirosław Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Wniosek uzyskał akceptację komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Dyskusja nad propozycją nazwy ronda położonego u zbiegu ulic Kostrzyńskiej, 

Słowackiego i Zachodniej - wniosek Radnego Marcina Krzysiaka dot. propozycji nazwy ronda 

położonego u zbiegu ulic Kostrzyńskiej, Słowackiego i Zachodniej - RONDO PRZY KAPLICZCE 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław 

Napieracz, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Angelika Obielak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący Rady Jacek Mazurowski zapytał – jaka komisja będzie się tym zajmowała?  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – dwie komisje.  

 

Dyskusja na temat wspólnego posiedzenia komisji i sposobu głosowania nad wyborem nazwy 

ronda.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki zaproponował wspólne posiedzenie trzech komisji, ponieważ jeden 

radny nie jest członkiem ani Komisji RGiF, ani Komisji OiSP.  
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Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Dyskusja nad propozycją nazwy ronda położonego u zbiegu ulic Kostrzyńskiej, 

Słowackiego i Zachodniej - wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego o przygotowanie projektu 

uchwały na sierpniowe posiedzenie komisji bez wskazania nazwy ronda, z możliwością 

zaznaczenia jednej nazwy ronda przez Radnego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Wniosek Radnego został pozytywnie zaopiniowany.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

   12b). inne sprawy różne. 

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – przystąpiliśmy do prac nad 

wskrzeszeniem Rady Seniorów. Jeszcze w tym miesiącu chcemy spotkać się, bo mamy wstępny 

statut Rady Seniorów opracowany. Chcielibyśmy go najpierw skonsultować bezpośrednio  

z seniorami i przedstawić Państwu ten projekt pod obrady najpierw na komisji, a potem na sesji 

sierpniowej. Postaramy się zaraz po konsultacjach z seniorami zamieścić Państwu w systemie, 

dlatego zachęcam do przyjrzenia się i zgłoszenia ewentualnych uwag, tak żebyśmy mogli to 

przeprocedować uchwalenie statutu na sierpniowej sesji. 

 

Radna Agata Mikołajczak zapytała – o audyt dotyczący szkół. Czy jest możliwość udostępnienia 

audytu sołtysom? Najbardziej zainteresowani są sołtysi, w których są szkoły.  

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – jeżeli nie jesteśmy ograniczeni 

prawami autorskimi, to bez problemu udostępnimy audyt.  

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał – czy zostaną uzupełnione ubytki na drodze przy  

ul. Kościuszki? Były prace remontowe i czy zostało to uzupełnione?  

 

Kierownik Gospodarki Komunalnej Magdalena Daćko-Dawidowicz poinformowała – nie ma 

tam ubytków, jest obniżenie tamtej nawierzchni. Do końca czerwca powinno być zrobione.   

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał – czy jest możliwość, abyśmy ustalili konkretne daty posiedzenia 

komisji?  

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował – jeżeli chodzi o dni tygodnia, to one są tak jakby z góry 

już ustalone. Nie zawsze tak jak np. w dniu dzisiejszym udaje się to zrobić przy posiedzeniach 

wspólnych ze względu na to, że te materiały spływają czasami nie tak jakbyśmy sobie życzyli, czy 

niewystarczająco wcześnie, a tutaj ustalaliśmy razem z Przewodniczącym Lenartowiczem  
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i Mazurowskim, że chcielibyśmy to zrobić przed Bożym Ciałem, żeby Państwo mieli taki spokój. 

Jak najbardziej my możemy usiąść jako przewodniczący komisji i zaplanować na dwa, trzy 

miesiące do przodu, trochę wcześniej, jeżeli się da. Ale to nie zawsze się udaje. 

 

Dyskusja na temat terminów posiedzeń komisji. Głos zabrali Przewodniczący Komisji Krzysztof 

Lenartowicz, Radny Marcin Krzysiak.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – rozumiem sytuacje losowe. Tak jak mieliśmy, że Pan 

Burmistrz jakiś czas temu był na szkolenie wezwany i zostało to przeniesione. To rozumiem - 

sytuacja losowa.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – teraz też jest na szkoleniu, 

wyszło w ostatniej chwili też, dlatego go dzisiaj nie ma, jest Pani Wiceburmistrz.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – wyszło w ostatniej chwili, że go nie ma, jest Pani 

Wiceburmistrz i jest ok, ale moglibyśmy takie rzeczy zaplanować dużo z większym 

wyprzedzeniem. Jeżeli nie ma Pana Burmistrza może być Pani Wiceburmistrz, jeżeli tak jak Pan 

wspomniał spodziewał się, że zaplanowanie komisji było wcześniej niż Pan Burmistrz dowiedział 

się, że go dzisiaj nie będzie.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował – jeżeli chodzi Panu o ten termin 

dzisiaj i piątkowy, to jest tylko na wniosek radnych. To nie jest wniosek Pana Burmistrza czy Pani 

Wiceburmistrz.    

 

Burzliwa dyskusja na temat terminów posiedzeń komisji. Głos zabrali: Przewodniczący Komisji 

Krzysztof Lenartowicz oraz Radny Tomasz Kulbicki.  

 

Radna Angelika Obielak zapytała – czy są prowadzone jakiekolwiek prace nad strzelnicą  

w Dębnie? Czy jest coś robione w tym kierunku?   

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń-Broda poinformowała – obecni przedstawiciele 

Stowarzyszenia Sokół od samego początku lobbują i pracują nad tym wspólnie z nami, żeby 

strzelnica powstała. Zaczynają pojawiać się inne środki, bo dotychczas mieliśmy do czynienia  

z środkami finansowymi na strzelnicę przy klasach mundurowych. W tej chwili ten katalog  

i możliwości się poszerzają. Są różne koncepcje. Jest mowa o nasypowej, bardzo prostej i tak 

naprawdę niedrogiej strzelnicy, więc myślę, że niedługo będziemy z Państwem rozmawiać.    

 

Więcej spraw różnych było.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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13. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz - w związku z wyczerpaniem się porządku 

zamykam wspólne posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów i dziękuję wszystkim za udział. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych                         

                           Rady Miejskiej Dębna 

                Marcin Krzysiak  
 

 

 

 

 

 

 

Przygotował:  

Martyna Ruszlewicz  

Monika Gubała 


